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Basic Law of the Hong Kong Special Administrative 
Region of the People’s Republic of China 

and 
Hong Kong Court of Final Appeal Ordinance

Resolution of the Legislative Council

Resolution made and passed by the Legislative Council under Article 
73(7) of the Basic Law of the Hong Kong Special Administrative 
Region of the People’s Republic of China and section 7A of the Hong 
Kong Court of Final Appeal Ordinance (Cap. 484) on 15 March 2023.

Resolved that the appointment of the Honourable Patrick Anthony 
Keane as a judge of the Hong Kong Court of Final Appeal from 
another common law jurisdiction pursuant to section 9 of the Hong 
Kong Court of Final Appeal Ordinance (Cap. 484) be endorsed.

Kenneth CHEN Wei-on
Clerk to the Legislative Council

15 March 2023

2023年第 30號法律公告

《中華人民共和國香港特別行政區基本法》 
及 

《香港終審法院條例》

立法會決議

立法會於 2023年 3月 15日根據《中華人民共和國香港特別行政區 
基本法》第七十三條第 (七 )項及《香港終審法院條例》(第 484章 )
第 7A條提出和通過的決議。

議決同意依據《香港終審法院條例》(第 484章 )第 9條，委任祈顯義
先生為香港終審法院的其他普通法適用地區法官。

立法會秘書
陳維安

2023年 3月 15日
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